

Title (en)

Mounting device for a sanitary fitting

Title (de)

Montageeinrichtung für eine sanitäre Apparatur

Title (fr)

Dispositif de montage pour un appareil sanitaire

Publication

EP 2690229 A1 20140129 (DE)

Application

EP 12177625 A 20120724

Priority

EP 12177625 A 20120724

Abstract (en)

The device (1) has mounting frame (2) that is provided with securing unit (4) for securing cistern of sanitary fitting. Cover portions (14,15,26) are provided covering front and upper surface of mounting frame. The mounting frame is bounded by boundary edges (20-22), and shutter element (13) installed at fixed position on bottom floor (6) is provided in gap (33) between boundary edge and building floor. The shutter element is adjusted with respect to mounting frame so that the mounting device is arranged at different heights. An independent claim is included for a method for assembling of device used for mounting sanitary fitting.

Abstract (de)

Eine Montageeinrichtung (1) für einen Sanitärkörper umfasst einen Montagerahmen (2), der Mittel (4) zum Befestigen des Sanitärkörpers aufweist, einen am Montagerahmen (2) gelagerten Spülkasten (5) und eine Abdeckung (14, 15, 26), welche den Montagerahmen (2) wenigstens frontseitig verdeckt und welche durch einen Begrenzungsrand (20, 21, 22) begrenzt ist. Weiter umfasst die Montageeinrichtung (1) ein Blendenelement (13), mit welchem bei ortsfest zu einem Gebäudeboden (6) montierter Montageeinrichtung (2) ein Spalt (33) zwischen Begrenzungsrand (20, 21, 22) und dem Gebäudeboden (6) abdeckbar ist, wobei das Blendenelement (13) bezüglich des Begrenzungsrandes (20, 21, 22) bzw. bezüglich des Montagerahmens (2) einstellbar ausgebildet ist, so dass die Montageeinrichtung (1) auf unterschiedlichen Höhen anordbar ist.

IPC 8 full level

E03D 11/14 (2006.01)

CPC (source: EP)

E03D 11/146 (2013.01)

Citation (applicant)

EP 2166163 A1 20100324 - GEBERIT INT AG [CH]

Citation (search report)

- [YD] EP 2166163 A1 20100324 - GEBERIT INT AG [CH]
- [Y] EP 0424559 A1 19910502 - GEBERIT AG [CH]

Cited by

EP3067476A1; EP3258020A1; FR3052467A1

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

EP 2690229 A1 20140129; EP 2690229 B1 20161123; EP 2690229 B2 20201111

DOCDB simple family (application)

EP 12177625 A 20120724